

條款及細則:

- 1. 此優惠只適用於 3 香港客戶,不得轉讓或轉售。
- 2. 此優惠期由 2025 年 7 月 1 日起至 2025 年 12 月 31 日。
- 3. 此優惠適用於至尊迷你倉現有客戶或新客戶。
- 4. 簽約時,須出示 My3 App「獎賞」內的換領頁面以享用優惠。
- 5. 客戶須簽訂並預繳至少6個月至尊迷你倉合約費用,方可享此優惠。
- 6. 客戶須於合約確認前登記並使用優惠碼「3HKOS」,以享有\$500 折扣。
- 7. 優惠碼須於合約確認前向至尊迷你倉人員申請並核實,逾期無效。
- 優惠碼必須於簽約流程中成功使用,簽約或交易完成後不得補回折扣或要求退款。
- 9. 優惠名額有限,額滿即止。
- 10. 優惠碼不可兌換現金,亦不可與任何其他推廣、折扣或優惠同時使用。
- 11. 客戶於使用 \$500 折扣優惠後,只需完成第一個迷你倉的租用或續租手續,即可於下一次簽訂租用或續租合約時享用 \$1,000 電子現金禮券 (「現金禮券」)。
- 12. 現金禮券適用於至尊迷你倉新客戶及現有客戶,可由持有人本人使用或轉贈他人。
 - 新客戶:憑券可於有效期內於至尊迷你倉任何分店租用迷你倉 6 個月或以上, 用作支付等同本券面值的租用費用。
 - 現有客戶:憑券可於有效期內於至尊迷你倉任何分店續租迷你倉 12 個月或以上,用作支付等同本券面值的租用費用。
- **13.** 使用現金禮券時,必須於簽約租用或續租迷你倉前,親身前往店內並向店員出示禮券正本。
- 14. 每次使用現金禮券的數量不限,但不設任何現金或其他形式的找續。
- 15. 現金禮券自發出日起計有效期為:
 - 新客戶:180 日
 - 現有客戶:120日
 - 適期作廢。任何遺失、損毀或逾期的現金禮券,恕不退款、更換或補發。
- 16. 現金禮券可轉讓或贈送他人使用,但不可兌換現金、現金券、積分或其他產品和服 務。
- 17. 每張現金禮券只可使用一次,影印本及截圖無效。如本現金禮券有任何塗改、撕破 或損毀,即屬無效。
- 18. 現金禮券不可與其他禮券同時使用。



- 19. 如有任何查詢,請聯絡至尊迷你倉 +852 2111 2636 或 WhatsApp: +852 5118 8503。
- 20. 此優惠由相關服務/產品供應商提供·和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 21. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則,以及終止優惠而不作另行通知的權利。
- 22. 如有任何爭議,本公司及至尊迷你倉保留最終決定權。

Terms and conditions:

- 1. The offer is exclusive to 3 Hong Kong customers only and is non-transferable or non-resalable.
- 2. The offer is valid from 1July 2025 until 31 Dec 2025.
- 3. This offer is applicable to existing or new One Storage customers only.
- 4. Customers must show their redemption page in the "Rewards" section of the My3 App at the time of signing the contract to enjoy this offer.
- 5. Customers must sign and prepay for at least 6 months of One Storage contract fees to enjoy this
- 6. Customers must register and use the promo code "3HKOS" before contract confirmation to enjoy a \$500 discount.
- 7. The promo code must be applied and verified by One Storage staff before contract confirmation; late submissions will not be accepted.
- 8. The promo code must be successfully redeemed during the contract signing process. No discounts or refunds will be issued after the contract or transaction is completed.
- 9. The offer is subject to availability and is allocated on a first-come, first-served basis.
- 10. The promo code cannot be exchanged for cash and cannot be used in conjunction with any other promotions, discounts or offers.
- 11. After using the \$500 discount, customers only need to complete the rental or renewal process for the first mini storage unit to enjoy a \$1,000 e-cash voucher ("Cash Voucher") during the next rental or renewal contract signing.
- 12. The \$1,000 Cash Voucher is applicable to both new and existing customers of One Storage and can be used by the holder or transferred to others.
 - New Customers: The cash voucher can be used at any One Storage branch within the validity
 period to rent a mini storage unit for 6 months or more, and the voucher value will be
 applied to the rental fee.



- Existing Customers: The cash voucher can be used at any One Storage branch within the validity period to renew a mini storage unit for 12 months or more, and the voucher value will be applied to the renewal fee.
- 13. To use the Cash Voucher, customers must visit the store in person and present the original voucher to the staff before signing the contract for renting or renewing a mini storage unit.
- 14. There is no limit to the number of Cash Vouchers that can be used at one time; however, no change or other forms of compensation will be provided for unused amounts.
- 15. The Cash Voucher is valid from the date of issuance for the following periods:
 - New Customers: 180 days
 - Existing Customers: 120 days
 - Expired vouchers will be invalid. Lost, damaged or expired vouchers will not be refunded, replaced or reissued.
- 16. The Cash Voucher can be transferred or gifted to others but cannot be exchanged for cash, cash coupons, points or other products and services.
- 17. Each Cash Voucher can only be used once. Photocopies or screenshots are not valid. Any voucher that is altered, torn or damaged will be considered invalid.
- 18. The Cash Voucher cannot be used in conjunction with other vouchers.
- 19. For any enquiries, please contact One Storage +852 2111 2636 or WhatsApp: +852 5118 8503.
- 20. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 21. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason.
- 22. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and One Storage shall be final and conclusive.